
Referat generalforsamling 2024  
 

31 deltagere 
1. Velkomst ved bestyrelsesmedlem 
Anneka byder velkommen  
 
2. Valg af dirigent 
Anneka Hastings er valg  
 
3. Valg af referent 
Sara Stief er valgt  
 
4. Formandens beretning 
Anneka fortæller om året der gik. 
Højest turn out til julefrokost med 110 medlemmer  
Bestyrlsen har optimeret til Microsft 365  
Katrine har gjort det godt som ungdomskoordinator 
Bestyrelsen har sendt en tilfredshedsundersøgelse. Det vil bestyrelsen gerne gøre 
hvert år. Der var 40% medlemmer der besvarede undersøgelsen.  
Airdome er stadig et bitter punkt, og jan uddyber hvad status er senere. Vi har ikke 
så meget at gøre, men vi har snakket med journalister for at sætte fokus på sagen. 
Bestyrelsesstrategiweekend var en succes, hvor der blev snakket om strategier og 
hvordan det er gået sidste år. Ansættelsessttrategi blev drøftet.  
 
Vores ansatte: 
Vores ansatte rejser sig i rummet: 
Christian er facilitetsansvarlig 
Monica - træningskoordinator 
Alberte – SoMe manager 
Vanessa – ungdomsskoordinator  
Martin Kattner – elitechef  
 
Årets CPH’er: 
Hans Kristian præsenterer årets CPH’er som er Jennifer Rahr.  
 

����������������������������
��
	�������
������������
���������������������������������������
�	�������
��������

Trine Bak
Referat generalforsamling 2025



Airdome  
Jan præsenterer status. Vi har airdomen stående og vi har ikke lov til at bruge den. 
KK har haft svært ved at forstå bygningen, da det tager 10 min at bygge den (puste 
den op). Derfor er der mange ting der skal godkendes. Beredsskabet skal godkende, 
hvis der er noget der går galt. Rådgivere har misforstået hinanden og der er brugt 
mange måneder på at få den rette retning. I august var der et møde, hvor det virkede 
som om der var en plan, men efterfølgende kunne det ses at det ikke blev denne 
vinter, at der blev acces til airdomen.  
Vi kan se andre steder, Århus og Tyskland, at det godt kan lade sig gøre. Meget 
snak med brandvæsenet.  
Efter artiklerne i Idrætsmonitor, brandvæsenet tog fat i Pia Allerslev 
(bestyrelsesmedlem i HH) og der er netop afholdt møde og de må ikke give os råd, 
men de kan godt diskutere i forhold til planlægning af airdomen.  
Bestyrelsen i HH har besluttet sig for at investere i airdomen stadig, for at se om det 
kan være muligt eller ej den næste måneds tid.  
De vil gerne have certifikation fra virksomheden, der laver airdomen, Den må gerne 
stå i 6 uger, men derefter skal den ses på som en permanent bygning.  
Det er forskel fra Århus fordi virksomheden der byggede den var dem, som satte den 
op. Der er en forskel på hvordan vores airdom stod i Køge i forhold til, hvordan den 
står her i HH.  
Der skal være 50 nye pladser til cykler, som nok skal findes af HH.  
Bestyrelsen i CPH og HH er meget frustrerede og snakket meget sammen især når 
man kigger på budgettet. 
Jan er optimistisk, men skal også være realistisk. Hvis ikke den tekniske del går, så 
bliver det svært. Brandvæsenet skal nok godkende det, men der vil være nogle 
restriktioner i forhold til vejret, sne, stærk vind, så vil man ikke gå ind i airdomen.  
Optimistisk om at få godkendelse af brandvæsenet, men det vil blive svære med den 
tekniske del.  
I oktober var der snak med CPH og HH, artiklen i Idrætsmonitor, så har det virket 
som det skulle. HH bestyrelse var først lidt bekymret i forhold til artiklen, men Jan var 
opmærksom, da der forinden havde været møder, om hvad CPH og HH kunne gøre 
ved sagen.  
Timeline, vi håber på september at vi bare kan spille der. Når der er en ny 
bestyrelse, så skal vi sammen have møder om hvordan det går og hvad der er de 
næste skridt. Der er chance for at den kan være klar september/oktober, men det 
kan også være, at om en måned, så kan vi ikke gå videre med det. HH vil arbejde 
hårdt på det lykkes, men der er en risiko  
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Olafsen spørgsmål: strategien med at stoppe med rambøl. Ifølge cerfikationen er det 
så fordi firmaet er gået konkurs i danmark, der gør det svært at . Hvor mangler 
certificeringen? 
 
Jan: cerficeringen kommer fra virksomheden til lokationen. Der er nye krav siden 
2015 og der er valgt nye tekniske løsninger her i HH. Det er en meget specifik 
certificering, der skal laves og søges om. Firmaet kan ikke give en certificering på en 
hal, de ikke har haft noget at gøre med i 10 år.  
Rambøll kastede selv håndklædet i ringen. Vi brugte dem 
Det er frustrerende for os på grund af den byggesag, som det er i København. I 
Århus har der ikke været en brandrådgiver på, der er ikke en brandstrategi. KK siger 
de kan give dispensation i 6 måneder i Århus har de fået det i 5 år. Der er forskel på 
sagsbehandlingen i de forskellige kommuner. KK vil ikke godkende det.  
En vurdering mellem Rambøll og Jan. Steffen arbejder på at få Rambøll til at arbejde 
videre, da det også vil spare HH for mange penge.  
 
Christine: er der stadig plan om at lave en ny hal til beachvolley?  
 
Jan: det er med i den nye lokalplan, at der skal bygges derude og det er ved at 
planlægges. Det bliver ikke kun til beachvolley, men i kombination med noget andet.  
Sidste bemærkning: HH er glade for engagemenetet fra medlemmerne og tage 
ejerskab af faciliteterne. 90% af foreningstiderne går til HH. Der er taget kontakt i 
forhold til  
HH er glade for at medlemmerne hjælper med opsætning. Det sætter HH stor pris 
på. HH vil gerne understøtte at HH er CPH Beachs anden hjemmebane.  
 
Anneka: vi er meget glade for samarbejdet og vi forstår byrden det er for HH. 
 
Faciliter i Ryparken: 
Christian er blevet facilitetsansvarlig, da vi købte nye net fra Amager til RP. Der er 
lidt problemer med nogle net op. Der er sat 3 baner op, der manglede friivllige til at 
sætte resten op.  
Ryparkens lovliggørelse: Der bliver pt bygget derude, da lovliggørelsen er igang. 
Bane 5, 6, 7, og 8 er blevet lagt et sted hvor vi ikke har brugsretten. Ligger på TMF’s 
område. Det har det gjort i mange år, vi har nok haft lov til at bruge det noget af 
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tiden, men ikke officielle papirer på det. Den 1 mio vi tidligere fik er gået tilbage til 
KK, for at de kunne stå for lovliggørelsen og ikke CPH Beach.  
 
Støttemur er igang med at blive bygget langs cykelstien og ud til skoven.  
 
Tidsplanen holder og banerne bør være klar til påske. Bane 1, 2 og 3 kan godt 
komme op, da der ikke bliver lavet noget der.  
 
Amir: hvis de er igang med at grave langs banerne, der er græs og tjørne, kan de 
ikke grave noget af det væk? 
 
Christian: skal nok nævne det for dem.  
 
Olafsen: du har overtaget stafetten. Registreret hos ?? Men ikke registreret i 
kommunen og vi ligger højere end tærren.  
Rambøll siger at der skulle være en mur der, og der kommer et projekt. Be 
Udfordringen er at TMFs matriken har noget kloak, noget infrastuktur det ligger på. 
Det grønne område bør være Ryparkens område. Hvorfor er det blevet til at 
støttemuren skal gå der mod Mindelunden, da det begrænser udvidelse.  
 
Christian: viste det en smule forkert, da muren faktisk går længere ud end først 
antaget. Derfor håber vi stadig på at der kan være en bane mere.  
 
Dennis: fylder støttemuren en meter?  
 
Christian: nej, men den skal holde til vind og sand.  
 
Klubturnering: 
Det er bestyrelsens beslutning at lave en turnering, fordi det har været svært med 
frivillige og der har været et ønske om intern turnering. Det er hensigten at det går 
meget til bredden.  
Skiftevis herre- og kvindeturnering hver torsdag fra kl 18.30 og frem i Ryparken  
Der vil løbende blive ført rangliste og i slutningen af sommeren vil vi kunne kåre 
Årets turneringsvinder på herre og kvindesiden.   
Mulighed for at opstarte mixturnering   
Behov for nøglepersoner som har lyst til at hjælpe hvis begge ting skal lade sig gøre 
 

����������������������������
��
	�������
������������
���������������������������������������
�	�������
��������



Pernille: hvorfor hænger det sammen med frivillighed?  
 
Christian: Det forbedre sammenholdet mellem alle træningsgrupper. 
 
Charlotte: For dem som ikke får en plads på træningshold, kan de være med?  
 
Christian: ja.  
 
HK: opklarende i forhold til beach touren. Det er bare internt for medlemmer. Det har 
ikke noget med TU at gøre.  
 
Dennis: hvor mange baner bruges der på det? Er der fredagsbeach?  
 
Christian: Fredagsbeach fortsætte. Turneinrg vil bruge alle baner i RP. Der 
evalueres løbende, hvis der ikke er høj nok deltagelse.  
 
Dennis: hvor mange baner til fredagsbeach?  
 
Christian: ligesom sidste år.  
 
Vanessa fortæller om ungdom 
3-6 y: Ramasjang (Sunday)  
6-10 y: Kids (Sunday)  
11-14 y: U15 (Tuesday and Friday)  
15-18 y: U19 (Tuesday and Friday)  
  

How many?  
45 members at the moment in the youth program   
20 of them in Ramasjang, the rest spread out in the other age groups.  
Summer 2024: more members. a bunch of our 11-18 years went back to indoor. 
 
Winter 2023/2024:  
2 youth groups:  

- ”Teens” U15 + U19 trained together (2 girls and 4 guys)  
- Ramasjang + Kids trained together  

Summer 2024:  
- 3 youth groups:  

����������������������������
��
	�������
������������
���������������������������������������
�	�������
��������



- U15 + U19 trained together (20+ attending)  
- Kids  
- Ramasjang  

- We divided Ramasjang and Kids, and assigned af HC to each group.   
Winter 2024/2025:  

- 4 youth groups: - we divided U15 and U19, so we have:  
- Ramasjang, Kids, U15 and U19. 

 
 

 
Ca. 25 børnemedlemmer (3-8 år). Ikke i mål endnu 
Open training: yes 
10 U19 members: yes 
Tournament: winter 2024 (not succesful) 
 
Udfordringer for ungdom:  
Transition summer winter  

 U15 and U19 going back indoor. Hopefully they’ll be back in Summer 2025.  
 Training times, days, coaches changes.   
 Possible solution:   

o As much stability as possible (regarding days, times, coaches, etc).  
o Collaboration with indoor volleyball clubs.  

Difficult sport  
- Beachvolley is a difficult sport to learn and teach (requires a lot of the 

coaches)  
- Possible solution:   

- create a good youth-coach-group/community, with qualified and stable 
coaches, who are commited + develop their skills in coaching youth in a 
fun way.  
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Not a beachvolley-community for youth  

 Not a community for youth at the moment.  

 Takes long time to build a community and culture around youth.   

 Possible solutions: create more social events for youth after practices etc. 
 
Tag fat i Vanessa, hvis I har spørgsmål.  
 
Eliten 
Maritn kattner præsenterer elite. Holdene for sommer er udtaget, der er ønske om 12 
personer pr. Bane. Kvinderne er flere fordi der er nogen der går frem og tilbage med 
landsholdene. Der kommer nye skift ved vintersæsonen, da vi ikke vil ændre for 
meget med  
 
80 personer tager med på Gandia-camp. 
30 elite, 35 fra bredde, lidt flere personer som børn, og folk der tager sig af børnene. 
Alle bor på hotellet, så alle er sammen og håbet er et større sammenhold med 
begivenheder.   
Summer 2025  

 Women elite 14  

 Men elite 12  

 Women talent 12  
 Men talent 17  

 T1 - T2 - T3  

 Clubcamp Gandia  

 Team Copenhagen  

 Mental strengh training with Doubleyou  

 Coaches education  

 International training  

 Budget: -65.000 kr 
 
Eliten er støttet af alle medlemmer og Team Copenhagen, som giver penge til eliten. 
I år er mange af pengene fra Team CPH gået til mentaltræning, hvor vi lige nu har et 
forløb med doubleyou. De kommer til 2 træninger pr træningsenhed og samlet 
bagefter. Der er også penge til træneruddannelse, udstyr og internaitonal træning, 
hvor Kattner er i kontakt med Sverige, Norge og Tyskland.  
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Når Kattner ser på budgettet er der et minus på 65.000 kr. Der er nogle udgifter, der 
kan sænkes. Pengene fra Team CPH ændrer sig hvert år, da for 3 år fik vi penge til 
campen, så det ændrer sig hvert år.  
 
Monica - træningskoordinator 
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5. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse 

����������������������������
��
	�������
������������
���������������������������������������
�	�������
��������



Michael fra BDO præsenterer regnskabet for 2024.  
Overodnet set indtil 2024 havde klubben sparet 1 mio kr. Op og i 2024 har vi brugt 
300.000 kr. Som kan ses i årets resultat. Vi har stadig en egenkapital på 700.000 kr. 
Det ser rigtig fornuftigt ud.  
I revisionen har der ikke været nogen kommentarer til klubbens økonomi.  
Ligger på niveau med tidligere år.  
 

 
Det er airdome og de 6 nye net i RP, som vi har brugt 80.000 kr på, men her har vi 
sparet 40.000 kr så det var en god investering.  

 
 
Michael synes det går den rigtige vej. Glæde og værdi  
 
  

 
6. Kassereren fremlægger bestyrelsens budget til drøftelse 
Trine snakker om budgettet: 
Det på billedet er sidste år, kommentarerne er ændringerne.  
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Der er ikke mange ændrigner, vi regner med at ungdomsprogrammet bliver større. 
Kommentar til eliteindtægter har været i forhold til camp, da vi de sidste år har gjort 
det at betalingen er gået til klubben og så har klubben betalt til campen. I år har man 
betalt direkte til campen.  
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Atos:  

Det ville være fedt at have regnskab og budget på forhånd. Så er det nemmere at kunne 

kommentere på.  

 

Olafsen:  

Det er grænsen til man ikke overholder vedtægterne. Det er en gråzone, da det ikke står, 

men kun med forslag på hjemmesiden. 

 
 
For: 41 
Imod: 1  
Neutral: 4  
 
7. Indkomne forslag 
Der har ikke været nogen forslag, der har været “gyldige”  
Pernilles forslag har været at der skal være en to-ugers træningsrotation, men vi 
tager det på eventuelt.  
Der var endnu en mail, men det var efter deadline.  
 
8. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår at det månedlige kontigent stiger fra 165 kr til 180 kr  
Årsag:   

 Indhente kapital fra udgifter til Airdome   
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 Dyre bolde, og stort spild/svind 

 Turnering til alle medlemmer 
 
Frida: intern turnering skal primært gå til bredden, hvordan går det op med hævet 
kontingent?  
 
Christian:?  
 
Kattner: forøgelse af træningspakken, der er taget højde for kontingentets pris.  
 
Monica: dette er seniormedlemsskabet for Senior ikke ungdom 
 
Olafsen: Hvordan ligger det med projektbase? Der er også en anden mulighed i 
forhold til at søge fonde og andre indtægter? Hvor ligger vi i år?  
 
Anneka: det er et fokusområde, som vi gerne vil gøre bedre, og får “gratis” 
indtægter. Vi forventer ikke at medlemmerne betaler for alle forbedringerne.  
 
Martina: kommenterer på det med at der er spild på bolde. Er der en plan for at ikke 
at miste bolde?  
 
Trine: Sammen som medlemmer skal vi passe på boldene, da det vil være ærgerligt 
at sige folk ikke må låne bolde en lørdag formiddag. Vi er ikke kommet til bunds i 
hvorfor boldene er forsvundet.  
 
Kattner: Eliten vil hjælpe på en måde, som forhindrer spild af bolde. Vi har et godt 
samarbejde med team CPH i forhold til at få penge. Der er flere ansatte, som for 
eksempel kattner som kan arbejde på fonde. 
 
Dennis: kommer der net ved muren?  
 
Christian: ja 
 
Frida: kommer der til at være åbninger i muren, så man kan gå igennem for at hente 
bolde. 
 
Christian: det er nævnt til projektederne.  
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Charlotte: vi burde fokusere på bolde om vinteren også, her kan alle gå ind og tage 
bolde.  
 
Jennifer: adgang til skuret i RP. Trænere må gerne have koden, medlemmer har 
ikke. Det bør være bygget på tillid.  
 
Anneka: er der nogen modtandere.  
 
Olafsen: syness det er fint at medlemmerne skal betale, men en falliterklæring ikke 
at finde penge eksternt. Synes at bestyrelsen bliver nødt til at sige, at de har forsøgt. 
Vi er gået fra at have ca. 500.000 kr indtægter årligt til kun at have Team CPH. Man 
skal kunne varetage interessen bedre end det er gjort.  
 
Jennifer: ved ikke om det objection, det er ikke en bæredygtig løsning. Kunne man 
gøre det et år mere hvor bestyrelsen arbejder på at finde fonde, og hvis det så er en 
nødvendighed at sætte prisen op.  
 
Christian: vi har søgt nogle fonde, vi har ikke hørt noget. Vi mangler sand, hvis der 
kommer noget ind med fonde vil det gå på det. Generelt er priserne steget.  
 
Trine: det vil nogenlunde være det samme. Prisen har ikke været ændret i flere år, 
og vi har haft et fint regnskab. Men vi vil ikke kunne indhente det underskud vi har 
haft med airdome og nye net. Vi vil gerne kunne optimere med sand og bolde, som 
holder kortere tid. 
Vil forvente  
 
Christine: vil bare kommentere på efter selv at have været i bestyrelse, at det er et 
kæmpe arbejde. Det er fint at man gerne vil have fonde, men det er meget at lægge 
på bestyrelsen, skal man så snakke om en ansættelse eller andet.  
 
Joakim: er der blevet talt med den tidligere ansat, som stod for at søge fonde, 
 
Dennis: sidste år kom der et forslag om at spørge medlemmerne der kan hjælpe. Det 
har han ikke set noget opslag om. Der er ikke rigtig sket noget. Man kan bruge alle 
medlemmer vi har.  
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Lars: det er prøvet før at få medlemmer ind til at hjælpe. Og det hjalp ikke  
 
Anders: hvorfor er det på kontingent og ikke træningspakken  
 
Anneka: vi har ændret modellen. Det er nemmere for os at ændre på 
trælnignspakkerne, fordi vi kan kun godkende kontingent på generalforsamling.  
 
Olafsen: Synes der er gode initiativer, så basismedlemmerne får mere af nogle ting, 
men man får mindre i forhold til hvad man får som træningsmedlem.  
 
For: 38 
Imod: 5  
Neutral: 1 
 
 
 
9. Valg af 
a. bestyrelse 
Martin Kattner er ikke længere i bestyrelsen og har overgået sin plads til Christian. 
 
Anneka (ikke på valg – kan give en 1-årig post) 
Sara på valg, genopstiller ikke 
Trine på valg, genopstiller ikke  
Lars på valg, genopstiller som suppleant  
Angela (suppleant) på valg, genopstiller ikke.  
 
HK efterlader en plads på 1 år. 
 
Christian stiller op til bestyrelsen  
Ida stiller op 
Sofie stiller op 
Oliver stiller op  
Jennifer stiller op  
Olafsen stiller op  
 
Suppleant: 
Frida stiller op 
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Dennis stiller op  
 
Hver kandidat siger noget: 
Olafsen: 
Stiller op fordi han har apssion for sporten, vil gerne forbedre den måde der bliver 
arbejdet især i eliten og i forhold til forbundet. Også med fonde. Der er mange 
styrker i klubben og der er mulighed for forbedring.  
Interesseret i to år.  
 
Christian: vil gerne fortsætte som medlem og vil gerne arbejde for at engagere 
breddespilerne mere. Vil gerne contribute til klubben  
 
Sof:  
Spiller på elite, kan contribute til klubben og er engageret i sporten og vil gerne 
fortsætte det gode arbejde klubben gør.  
2 eller 1 år  
 
Ida: vil gerne være kasserer og har baggrund i finans. Vil gerne gøre noget for det 
sociale. Har være i ABC og være frivillig i mange år. Flytter til England og vil være 
med mest online det første år. 
2 år  
 
Oliver: har tidligere experience med andre. Har experience event. Har arbejdet i 
brandvæsnet.  
1 år 
 
Jennifer: i tunreringsudvalget, træner, meget egangeret i klubben. Vil mindske 
distancen mellem bestyrelsen, udvalg og medlemmer. Føler vi har en stærk 
bestyrelsen med de medlemmer, som har meldt sig ind.  
2 år.  
 
Frida:  
Spiller på talent. Har spillet meget volleyball. Vil gerne være med til arbejdet bagom i 
forhold til fonde osv.  
Suppleant  
Dennis:  
Vil klubben det bedste. Kan gøre hårdt arbejde  
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Medlemmer der stemmes ind i bestyrelsen: 
Olafsen 2 år  
Christian 2 år 
Sofie 1 år 
Ida 2 år  
Oliver 1 år 
Jennifer 2 år  
Dennis suppleant  
Frida suppleant  
 
Kattner:  
Giver blomster til dem der går ud af bestyrelsen  
 
Trine hjælper med at sætte den nye kasserer ind.  
Sara hjælper Alberte med onboarding af SoMe.  
Lars fortsætter med IT hjælp.  
 
b. en revisor + en suppleant 
Michael fra BDO bliver revisor  
Mette Bulow er suppleant revisor 
Begge er valgt ind  
 
c. nedsættelse af udvalg 
Eliteudvalg 
Festudvalg 
Frivilighedsudvalg 
Turneringsudvalg  
 
10. Eventuelt 
 

Pernille: frustreret over træninger i weekender, man har planer, der er aflysninger fra 
HH, og når der er turneringer. Forslaget er at have et to-uger skema i stedet for 1-uge.  

En følelse af at bredden bliver nedprioriteret af elite og talent. Det kunne få folk mere 
inkluderet på tværs.  
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Monica: super forslag, som vil blive taget into consideration. Kommunikationen med 
HH er forbedret. Har ikke tænkt på et to-ugerskema tidligere, det kræver mere arbejde, 
men det er et godt forslag, som vi vil tænke på.  

 

Olafsen: Hvis man synes man bliver banket i møde som bredde, når man søger bredde 
hos kommunen, så er prioritering ungdom, elite og bredde. Og derefter får man dem 
tildelt på baggrund af demokrafierne. Der er en direkte grund til hvordan man prioritere - 
både på grund af klubbens beslutning og så kommunen. 

 

Amir: vi har haft to sene weekendaflysninger. HH bookede træningsbanerne.  

 

Jennifer: det er et godt forslag. Tidligere har eliten delt deres træningstider en halv 
sæson ad gangen og så byttet. Det kan man tage med.  

 

Atos: det er insisterende på at det skal være herre træning og dame træning. Hvorfor 
interegrerer man ikke kønsintegreret træning i bredden? Hvorfor arbejder man på denne 
måde?  

 

Anneka: det har ikke været et ønske før, som vi har hørt før. Vi kan tage det med i 
tilfredshedsundersøgelsen om det er et ønske fra medlemmerne.  

 

XX: nethøjden er et problem, som kan være udfordrende.  

 

Signe: forventede at vi fik nye medlemmer i udvalgene. Er det muligt at høre, om nogen 
er interesseret i at melde sig ind i et udvalg.  

 

Anneka: Er der nogen der er intereseret?  

 

HK: promoverer turneringsudvalget.  

 

Charlotte vil gerne være med i turneringsudvalget.  
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Atos: der er et hold der stikker ud, dame a og herre a. de har færre tilmeldinger og to 
træninger. Hvorfor er det en prioritet at de er færre og har to træninger?  

 

Monica: de træner i to ikke prime-time tider og betaler dobbelt pris. De fortsætter over 
sommeren for folk, som prioriterer at komme regelmæssigt, og der er krav til mindst 5 
turneringer på beach touren. Det er også for at have en bedre distance mellem 
elite/talent og bredde.  

 

Atos: hvorfor vil vi gerne have en mellemting mellem elite/talent? Er det hensigten for at 
vi har en god bredde  

 

Olafsen: det er gode spørgsmål. Trådt ind i bestyrelsen for at kigge på ting som disse. 
Det er interessant at høre flere holdninger til dette.  

 

Kattner: eliten har været meget langt fra bredden i mange år. Så derfor blev der lavet 
talent, og derefter A-spillerne, som skal leve op til flere krav.  

 

Katja: god løsning at have dårlige timeslots som man så giver banerne til dem.  

Amira: kan man bede eliten om at være trænere på breddeholdene til den 2. træning.  

 

Joakim: det er en god pointe at opretholde transparensen om a-spillerne overholder 
kravene og det samme for eliten.  

 

Frida: god ide med et ugebrev eller et sted hvor man kan se  

 

Monica: det er snakket om vi skal have et sted med mere information – hjemmesiden.  

 

Steffi: mKan man vise statistikker om attendance og godt til at justify for andre 
medlemmer, at de har disse fordele.  
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Anneka afslutter generalforsamlingen  

 

 

_______________________  ____________________________ 

Forperson: Anneka Hastings   Kasserer: Trine Bak 

 

 

 

 

________________________                      _____________________________   

Næstforperson: Sara Stief              Menigt medlem: Christian Post 

 

 

 

 

________________________                     _____________________________ 

Menigt medlem: Lars Schorling  Menigt medlem: Hans Kristian Holm  

 

 

 

________________________ 

Menigt medlem: Laura Sofie Jeppensen 
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